Option / Device



Presser foot lift / 抬压脚装置/押え上げ装置



Pressing the treadle with your heel raises the presser foot. This device is easy to use, thus decreasing operator fatigue and increasing productivity.

利用踏板的回踏,由空气抬升压脚。操作非常轻巧,减轻了操作员的疲劳,提高了生产效率。

ペダルの踏み返しによりエアーで押えが上がります。操作は非常に軽く、オペレータの 疲労を軽減し、生産性が向上します。



Elastic feeder with tape cutter/inserter 附带插入机能的送橡筋装置

テープカッター /インサート機能付きゴム送り装置



Conventionally, this operation requires a high level of techniques. However, the elastic feeder/inserter with tape/thread chain cutter (MC) deskills the operation because it feeds the proper amount of elastic according to the machine speed and the automatic tape/thread chain cutter cuts the elastic based on preset data. Thanks to this device, attaching elastic accurately and uniformly to tubular goods is easy.

附带插入机能的送橡筋装置(MC)可以与缝纫机的速度相对应稳定的送出适当量的橡筋。因为是根据初始设定的数据自动剪带装置来剪裁橡筋,对于技术要求相对较高的圆形物连续加橡筋工艺,也可以达到准确,均一的效果。是一种不依赖技能的机种。

MCがミシンスピードに応じて常に適正量のゴムを送り出します。あらかじめ設定されたデータに基づき自動テープ切り装置がゴムをカットするので、高度なテクニックを必要とする丸物への連続ゴム付け工程でも、正確で均一な縫い上がりが得られる脱技能機です。



Tension-adjustment type elastic feeder 张力式送橡筋装置

テンション調節式ゴム送り装置



The tension-adjustment type elastic feeder (MU) feeds the elastic lace according to preset data while adjusting tension exerted on the elastic lace, so uniformly finished and quality products are obtained.

并且由于张力式送橡筋装置(MU),是与橡筋的张力相同步将花边橡筋送出,保证了品质 的均一美观。

テープゴムにかけるテンションを調整しながら、あらかじめ設定された量のテープゴムを送り出すので、フラットな縫い上がりやイセ込みも均一で、バラつきなく仕上がり、品質安定と向上に貢献する脱技能機です。